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Naš znak: 754/09/IZS-BŠF 
Datum: 5.2.2009 

 
 
 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

sestanka vodstva Inženirske zbornice Slovenije (IZS) 
z ministrom g. Karlom Erjavcem 

z dne 4.2.2009 
 
 
 
 

Sestanek je potekal v prostorih MOP, Dunajska 48, Ljubljana. 
 
Na sestanku so bili prisotni: 
− MOP: minister g. Erjavec 

generalna direktorica direktorata za prostor ga. Černelč 
− IZS: predsednik zbornice mag. Remec 

prvi predsednik zbornice g. Pust 
generalna sekretarka mag. Škraba Flis 

 
 
 
Izhodišče za sestanek je bil dopis IZS z dne 27.11.2008 z naslovom »Pričakovanja Inženirske zbornice 
Slovenije od nove Vlade RS na področju graditve objektov«, ki jih je sprejela volilna skupščina IZS dne 
16.10.2008. Po uvodnem pozdravu je predsednik mag. Remec kratko predstavil vlogo zbornice in povzel 
pričakovanja podrobneje predstavljena v dopisu, minister Erjavec pa je izpostavil nadaljevanje postopka 
sprejemanja Zakona o arhitekturni in inženirski dejavnosti. V nadaljevanju je razgovor potekal o štirih temah: 
 
1. pobudi IZS za ustanovitev direktorata za graditev oz. sistemski ureditvi področja graditve znotraj MOP in 

zaposlitvi dodatnih strokovnih kadrov, 
2. podzakonskih aktih ZGO-1B, 
3. Zakonu o arhitekturni in inženirski dejavnosti in 
4. izdajanju tehnične regulative. 
 
Ad 1) 
IZS je opozorila na organizacijsko neustrezno pozicioniranost področja graditve znotraj MOP in pomanjkanje 
kompetentnih kadrov. MOP je mnenja, da je graditev ustrezno umeščena, priznava pa, da zaradi odhoda 
dveh zaposlenih trenutno obstaja manjko sodelavcev na tem področju. IZS je pozvala MOP, da preuči 
zadnjo organizacijsko ureditev področja graditve, ki je pripeljala do poslabšanja stanja in ustrezno ukrepa. 
 
Ad 2) 
IZS je predlagala takojšnjo spremembo podzakonskih aktov s poudarkom na pravilniku o projektni 
dokumentaciji. Dogovorjeno je bilo, da MOP in IZS na delovnem sestanku pregledata konkretne pobude IZS 
in dogovorita spremembe. 
 
Ad 3) 
MOP je seznanil IZS, da se odloča o ponovnem pričetku usklajevanja predloga Zakona o arhitekturni in 
inženirski dejavnosti. Zakon je uvrščen v normativni program dela Vlade RS za letošnje leto. Po mnenju 
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MOP ga je potrebno sprejeti zaradi uskladitve slovenske zakonodaje z Direktivo o storitvah na notranjem 
trgu. Po mnenju IZS zakon ni nujen, saj se uskladitev z direktivo lahko izvede v okviru ZGO, kar bi bilo lahko 
izvedeno že s sprejemom ZGO-1B v letu 2008. MOP je napovedal, da bo IZS poslal v ponoven pregled 
zadnjo med MOP in zbornicama usklajeno različico zakona. 
 
Ad 4) 
IZS je izpostavila potrebo po takojšnjem pospešenem in med MG in MOP usklajenem izdajanju tehnične 
regulative ter ponudila svojo pomoč. Dogovorjeno je bilo, da IZS prevzame strokovni del priprave tehnične 
regulative, MOP pa zagotovi vodenje in koordiniranje priprave ter finančna sredstva. 
 
 
 
 
Zapisala: 
Generalna sekretarka Inženirske zbornice Slovenije 
mag. Barbara Škraba Flis, univ.dipl.inž.grad. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V vednost: 
- MOP 
- IZS 
 


